
            

 

    

 

 
 

 
 
Aan: 
De leden van de gemeenteraad 

 
 

Onderwerp: Uitstel beantwoording raadsvragen  
Diefstal elektrische fietsen 

Roosendaal : 11-04-2023 

    

    

    

 
Geachte leden van de gemeenteraad, 

Onlangs zijn raadsvragen gesteld over de diefstal van elektrische fietsen (698906) 
 

Voor de beantwoording zijn er gegevens opgevraagd bij NS, de politie en Prorail. Deze gegevens hebben wij 

onlangs ontvangen en zullen wij verwerken bij de beantwoording. 

De beantwoording van de raadsvragen volgt zo spoedig mogelijk. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,          De burgemeester, 

 

             

 

 


